
   

 
 

Op woensdag 12 februari 2020 zien we elkaar weer bij de eetbijeenkomst in 
Restaurant de Boschvijver.  

Op dinsdagmiddag vóór de eetbijeenkomst geeft uw voorzitter aan de eigenaar 
van de Boschvijver het aantal aanwezige leden door. Graag uiterlijk 
dinsdagmorgen via bovenstaande tel.nr. of mail door te geven als u NIET 
aanwezig kunt zijn. 
Wanneer u opmerkingen of aanvullingen op de agenda hebt, is het verzoek om 
dit alvast vóór dinsdag a.s. door te geven aan de voorzitter, zodat e.e.a. op tijd 
verwerkt kan worden. 

Agenda eetbijeenkomst woensdag 12-02-2020 
Locatie: Restaurant De Boschvijver, Adres J.C. Wilslaan 25 te Apeldoorn 
Start: 18.45 u. 

1. Opening 
2. Mededelingen 
3. Commissies 
4. Presentatie Veluwe-project 
5. Roll Call 
6. Rondvraag 
7. Sluiting 
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Afmelden voor bijeenkomsten bij: Bart Kuis 
E-mail: b.w.kuis@hetnet.nl 
Telefoon/sms : 06 - 53 34 48 11   
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Update van de Ledencommissie: 

Maandag  3 februari hebben een aantal potentiele leden kennisgemaakt met 
onze club in een klein committee, bestaande uit Jessica, Cyro, Bart en 
Simone. 
Aanwezigen hierbij waren: 
• Leon Coulier – werkzaam als manager bij Achmea, nu nog woonachtig 

in buitengebied Apeldoorn, binnenkort centrum Apeldoorn. 
• Mark Brouwer – eigenaar van de Thuisin organisatie, geboren en 

getogen Apeldoorner. 
• Jasper Jolink – KLM piloot, woonachtig in Apeldoorn. 
• Robert van Geel – eigenaar van Van Geel Hoveniers, bedrijf gevestigd 

in Ugchelen, sinds kort zelf woonachtig in Brummen. 
Verhinderd was die avond Andy Liem, anesthesist in Gelre Ziekenhuis en 
woonachtig in Apeldoorn. 
  
Een leuke en nuttige avond en alle heren komen graag kennismaken tijdens 
onze eetbijeenkomst op 12 februari a.s., waarbij Mark heeft aangegeven die 
avond helaas niet te kunnen en op een later moment te komen kennismaken 
met onze club. 

Onze laatste avond in 2019 bij de Boschvijver 

Nadat de avond voor 11 december een vijftiental leden Nieuwjaarspakketten 
hadden ingepakt mochten we op 12 december weer bij elkaar komen. Vandaar 
dat er “maar” 20 leden aanwezig waren. Men miste daardoor een rondje van de 
club, als dank voor al dat inpakwerk, en bovenal een gezellige avond, want dat 
werd het. 

Uiteraard werden allereerst alle inpakkers in het zonnetje gezet. 150 pakketten 
werden ingepakt en al het overtollige snipperpapier van De Plaatijzerindustrie 
werd over de dozen verdeeld, zodat er geen breuk kon ontstaan. 
Daarna werd verteld dat we de nieuwjaarsbijeenkomst gaan houden op zondag 
12 januari bij het naast gelegen huisje achter hotel Van der Valk. We beginnen 
om 14.00 uur en graag de wederhelften meenemen. Het einde is bepaald op 
20.00 uur met daarbij een boswandeling en een geweldig stamppot diner met 
alle gewenste ingrediënten. 

Dat gaat dus geweldig worden! Denk aan goede schoenen of bij veel regen 
laarzen. 

De ledenwerfcommissie gaat proberen 5 of 6 leden uit te nodigen om eens een 
avond van onze club bij te wonen. Simone voerde het woord namens de 
commissie en vertelde ons dat ze een potentiele kandidaat hadden vergeten te 
noemen in het rondschrijven. Ze bood haar excuses hiervoor aan maar kleurde 
niet. Tevens maakte ze van de gelegenheid gebruik om ons te laten weten, dat 
haar vermiste poes weer gezond thuis was gekomen. Hij was een tijdje met de 
tuinman naar elders vertrokken. Dus iedereen blij. 
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Terwijl wij genoten van onze vissoep en daarna  het wilde zwijn verorberden en 
onderling hele uitwisselingen hielden over de kansen en bedreigingen van het 
leven werden we met veel getik op het glas weer bij de les gehaald.  
Ad liet ons in het kader van de 5 minutes talk een aantal foto’s zien van zijn 
vakanties in München, Liverpool en Good Wood. Hij wist het totaal aan elkaar te 
praten met de nodige humor. Mijn gedachte was: Ad waarom nodig je ons als 
mede lions niet uit?  
Wie weet komt hij er nog op terug. 

Al met al een prima avond met de nodige ontspanning en het broodnodige 
plezier. 
T.t.H 

Nieuwjaarsviering in de blokhut. 

Waar het mee begon:  

 

--- 
Geen vuurwerk noch carbid dit jaar , maar gewoon een leuke middag in de 
blokhut achter de Cantharel in Ugchelen. 

Vanaf twee uur waren we welkom en werden opgewacht door het bestuur. 
Kussen kon deze middag gewoon en dat was toch ook wel heel speciaal. Om half 
drie, na het nuttigen van koffie gingen we onder de bezielende leiding van een 
echte boswachter aan de wandel. 
Niet zomaar een wandeling; het leek wat mij betreft meer op de vierdaagse. 
Regen hebben we nauwelijks of niet gehad. 
De boswachter wist best wel veel over het ontstaan van de bossen rond de 
Cantharel. 
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Tot 120 jaar geleden was het de grond net zoals nu nog de zandverstuivingen bij 
Kootwijk, dus een grote vlakte met alleen maar zand. Nu is het geheel in een bos 
veranderd met ook veel heide en is een deel van het bos een productiebos, waar 
dus gekapt wordt en weer aangeplant. Het productiebos werd vooral gebruikt 
voor de ondersteuning van de mijnbouw, want hout waarschuwt voordat de 
mijngang in elkaar dondert.  

De wellen of bronnen welke we zagen blijken toch wel een noodzaak te zijn om 
de waterhuishouding goed te regelen. Door deze wellen ontstond rond Apeldoorn 
de papierindustrie en de wasserijen. Het water is n.l. heel schoon en dat kwam 
goed uit. Daarna kwamen we na lang rondzwermen langs mooie paden bij de 
graven aan van de familie van Luttikhuizen. Zij waren daar stiekem begraven en 
tot nog toe is het ondanks veel beroering van de Gemeenteraad zo gebleven. 
Zij rusten daar zacht en vredig.  
Nog veel meer is er verteld, maar ik kon het tempo van de wandeling niet steeds 
bijhouden, dus veel ging langs me heen. 

Toen we na anderhalf uur weer terugkwamen in de blokhut bleken er nog een 
aantal lions te zijn die vooral voor het eten kwamen en niet moe wilden worden. 
Maar hoe meer zielen hoe meer vreugd. Nadat de voorzitter het woord had 
gevoerd over hoe fijn het is om voorzitter te zijn liet hij de commissies vertellen 
wat zij zoal deden, zodat de partners van de leden wisten dat er echt 
gepresteerd wordt tijdens de bijeenkomsten. 

Daarna vielen wij aan op de hutspot en boerenkool met worst, spek en noem 
maar op. 

 

Het werd nog doller toen de ijscokar binnen werd gereden en wij ook nog ijs met 
slagroom mochten opscheppen. Dat het geheel werd afgesloten met een kop 
koffie of thee moge duidelijk zijn. Al met al weer een boeiende dag, waarin veel 
te leren was met geanimeerde gesprekken. 

Fijn dat Claske, Annemarie, Greetje en last but not least Govert ook aanwezig 
waren.  

T.t.H 
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------------- 

Voith, een wereldbedrijf. 

Op 22 januari zagen we elkaar in Twello, bij Voith. Voith is een Duits bedrijf met 
19.410 medewerkers en actief aanwezig in meer dan 60 landen. Het is een 
innovatief bedrijf, dat in 5 marktdelen werkt. De omzet bedraagt 4.3 biljoen 
Euro’s en er zijn geen familieleden van de oprichters meer werkzaam in het 
bedrijf, hoewel ze wel aandeelhouder zijn, dus allemaal rijk voldoende zijn om te 
genieten van het leven. 5% van de jaarlijkse winst wordt geïnvesteerd in nieuwe 
ontwikkelingen. De winst na belasting is in 2018 gestegen tot een bedrag van € 
72 miljoen. Daar likken wij onze vingers bij af. 

Eigenlijk zijn wij bij een relatief kleine vestiging in Twello geweest, dat valt onder 
de hoofdgroep Turbo.  
Het bedrijf uit de volgende staken: 
• Waterkracht 
• Papierindustrie 
• Elektrificeren van de mobiliteit 
• Voith turbo 
• Digitale Ventures. 

Onze spreker gaf een duidelijk beeld van alle toepassingen van het bedrijf en de 
nieuwe ontwikkelingen. Als voorbeeld: een vrachtauto, zwaarbeladen met vracht 
rijdt de berg af en dan moet het dus mogelijk zijn om de auto zodanig af te 
stellen dat deze in staat is om met een relatief geringe snelheid naar beneden te 
komen en niet met de te verwachten snelheid van 200 km per uur. Hiervoor 
heeft Voith dus de nodige uitvindingen gedaan om dit in goede banen te leiden.  
Aangezien ik absoluut twee linkerhanden heb en niets begrijp van techniek ging 
er bijzonder veel langs me heen, maar ik kreeg wel respect voor de manier van 
bedrijfsvoering en de invulling van nieuwe vindingen voor deelmarkten. 

Hans de Rooij introduceerde de spreker en bedankte hem aan het eind van de 
avond, hetgeen gepaard ging met 2 (twee) flessen wijn.  

Geweldig dat een familiebedrijf zo’n belangrijke functie heeft in de maatschappij. 
T.t.H. 
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Binnengekomen mededelingen inzake ISA: 
Tijdens het ISA-feest op vrijdag 15 november jl. wonnen wij, Stichting 
Leesplezier, de publieksprijs. Deze bestond uit een beker en een doos vol 
heerlijke chocoladerepen……. 

Zoals toen ook al gezegd, willen wij iedereen bedanken die een stem heeft 
uitgebracht voor onze stichting. We hebben nagedacht hoe we onze 
dankbaarheid nogmaals kunnen uitdrukken. Wij hebben besloten dat wij jullie 
graag mee willen laten delen in onze gewonnen prijs. Dat willen we doen door 
een van die heerlijke repen bij jullie serviceclub langs te brengen.  

Onze vraag is dan ook: mogen wij een keer tijdens een van jullie bijeenkomsten 
langskomen om jullie persoonlijk te bedanken? En indien er tijd voor is, willen we 
jullie graag in het kort ook iets vertellen over het doel, de werkwijze en de 
ervaringen van scholen over onze stichting, en specifiek over het pilotproject 
Leesplezier dat binnenkort daadwerkelijk in de gemeente Apeldoorn van start 
gaat.. 

Mogen wij een keer bij jullie langskomen met wat lekkers en iets informatiefs? 
We kijken uit naar jullie reactie! 

Groeten, 
Karin Beumer 
Secretaris van Stichting Leesplezier 

ISA: Beursvloer 25 maart 2020, 19.00 uur: 

Van: "Ineke Jonker" <ineke@presentapeldoorn.nl> 
Onderwerp: Uitnodiging Beursvloer 25 maart 19.00 uur 
Datum: 5 februari 2020 om 11:45:29 CET 

Bij deze wil ik jullie graag uitnodigen om aanwezig te zijn op de 
Maatschappelijke Beursvloer. 
Stichtingen en Verenigingen ontmoeten het Bedrijfsleven en kijken wat ze 
voor elkaar kunnen betekenen. 
Goede Zaken doe je op de beursvloer. 

Graag aanmelden via website. https://www.beursvloerapeldoorn.nl/
aanmelden 
Toegang Gratis. 
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PROFICIAT…. 

     Lions Club Appelthorn      

02 februari 

03 februari 

07 februari 

13 februari 

24 februari 

25 februari 

12 maart 

13 maart 

19 maart 

26 maart 

31 maart 

Saskia Schaap 

Daniëlle van Rijn 

Wilfred Groustra 

Gerard van Reekum 

Nanny Wijne 

Hans de Rooij  

Aalex Jansen 

Folkert Buis 

Fred Huijzer 

Annemiek Harleman 

Benno Bieringa 
Caroline Bolhuis
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